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An accompaniment to tithes:

Все возносимые святыни, которые возносят сыны Израилевы Господу, отдаю тебе и сынам твоим и дочерям твоим с тобою, уставом вечным; это завет соли вечный пред Господом, данный для тебя и потомства твоего с тобою (Чис.18:19).

"All the heave offerings of the holy things, which the children of Israel offer to the LORD, I have given to you and your sons and daughters with you as an ordinance forever; it is a covenant of salt forever before the LORD with you and your descendants with you." (Numbers 18:19).

Это место Писания подчёркивает принцип, содержащийся в Завете Соли – что всякое возношение, в каком бы формате оно не выражалось – оно должно быть облечённым в формат святыни.

This scripture emphasizes the principle contained in the Covenant of Salt - that every offering, in whatever format it is expressed, must be clothed in the format of a hallow. 

Формат святыни – это формат десятины, которая призвана присутствовать при всяком приношении Богу, в котором мы хотим прославить и почтить Бога. 

The format of hallow is the format of the tithe, which is called upon to be present at every offering to God in which we want to glorify and honor God.

Не оставляй жертвы твоей без соли завета Бога твоего: при всяком приношении твоем приноси соль (Лев.2:13).

And every offering of your grain offering you shall season with salt; you shall not allow the salt of the covenant of your God to be lacking from your grain offering. With all your offerings you shall offer salt. (Leviticus 2:13).

В разряд всякой жертвы и всякого приношения – входит всякое благодарение, всякое молитвенное прошение; и, всякое приношение. 

Every sacrifice and every offering includes every thanksgiving, every prayer petition; and, every offering.

Именно поэтому, чтобы всякое благодарение, всякое прошение; и, всякое приношение, могло быть приятным и желанным благоуханием для Бога, обращающим на нас Его благоволение – оно должно приноситься строго в соответствии требований устава, установленного Богом, в Завете Соли. 

That is why, so that every thanksgiving, every petition; and, every offering could be a pleasing and desirable fragrance for God, turning His favor on us - it must be offered strictly in accordance with the requirements of the charter established by God in the Covenant of Salt.

А посему, как во время ветхозаветного служения – если в их добровольных приношениях отсутствовала соль, которая определяла достоинство их приношений, и облекала их приношения в формат святыни – то такое приношение являлось бы непризнанием Божественной власти, нарушающим Завет Соли.

And therefore, as during the Old Testament ministry - if their voluntary offerings lacked salt, which determined the dignity of their offerings, and clothed their offerings in the format of a hallow - then such an offering would be a non-recognition of Divine authority, violating the Covenant of Salt.

Так и сегодня, во время новозаветного служения. Если наши молитвы и наши добровольные приношения, не облечены в формат десятины, которая является святыней и чтит Бога – то это говорит о том, что в наших молитвах, и в наших приношениях отсутствует Соль Завета.

So it is today, during the New Testament ministry. If our prayers and our voluntary offerings are not clothed in the format of a tithe, which is sacred and honors God, then this indicates that our prayers and our offerings lack the Salt of the Covenant.

Когда сила Завета Соли, покидает нас, то мы становимся негодными, чтобы представлять полномочия Завета Соли.

When the power of the Covenant of Salt leaves us, we become unfit to represent the powers of the Covenant of Salt.

Вы – соль земли. Если же соль потеряет силу, то чем сделаешь ее соленою? Она уже ни к чему негодна, как разве выбросить ее вон на попрание людям (Мф.5:13)

You are the salt of the earth; but if the salt loses its flavor, how shall it be seasoned? It is then good for nothing but to be thrown out and trampled underfoot by men. (Matthew 5:13).
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